
 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde  

Onsdag den 8. juni 2022 kl. 17.00-18.40 

 

Sted: Mødelokale C, Rundhøjskolen 

Mødedeltagere: 

 
x = til stede 
a = afbud 
f = fraværende uden afbud 

Forældrevalgte: Ledelse: 

Edyta Gromacka x Anders Hiran Christensen (viceskol.) x 

Louise Ydemann Duarte x Lotte Søndergaard (skoleleder) x 

Mariam Ahmed x Louise Barner Jensen (pæd. leder) x 

Malene Wiese (næstformand) x Medarbejderrepræsentanter: 

Rasmus Lindhardt x Casper Bugge x 

Søren Jung x Hans Koed Jensen x 

Tine Obel Schmidt (formand) x Elevrådsrepræsentanter: 

  Ida Frederikke Illum Kejser x 

  Sebastian Bjerremand Sørensen x 

Referent: Morten Rørbæk Brøndum 

 

Dagsorden: Referat: 

1. Velkommen ved formanden Tine bød velkommen til en fuldtallig 

skolebestyrelse. 

 

2. Nyt fra Rundhøjrådet v. Sebastian og Ida  Sebastian fortalte, at Rundhøjrådet på sit seneste 

møde havde talt om en anden og bedre indretning 

af elevernes printerrum. Ida fortalte, at rådet på 

opfordring fra skolebestyrelsen er begyndt på 

arbejdet med at skabe et årshjul for Rundhøjrådets 

opgaver. 

 

3. Skolebestyrelsens årsberetning 

 

Folkeskolelovens §44 stk. 12: 

Skolebestyrelsen afgiver en årlig beretning. 

 

Drøftelse af udkast til årsberetning fra 

skolebestyrelsen 

 

Ifølge folkeskoleloven skal skolebestyrelsen afgive 

en årlig beretning. Ligesom sidste år har 

skolebestyrelsen besluttet at lave en skriftlig 

beretning, og efter aftale havde Søren forud for 

mødet skrevet et udkast.  

 

Udkastet blev runddelt på mødet, og efter kort tid 

til læsning drøftede skolebestyrelsen indholdet. 

Bestyrelsen godkendte senere – med få rettelser –

årsberetningen, som efterfølgende vil blive formidlet 

via Aula og skolens hjemmeside. 

 

4. Status på det netop afsluttede valg til 

skolebestyrelsen  

98 forældre afgav deres stemmer, hvilket svarer til 

en valgdeltagelse på 12,2 procent. 

 

Resultatet af blev: 

Louise Pedersen 77 stemmer 
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Malene Wiese Madsen 75 stemmer 

Tine Obel Schmidt 75 stemmer 

Nils Lehner Gottlieb 49 stemmer 

Bodil Ipsen 45 stemmer 

Emine Citirikkaya 34 stemmer  

 

Der var kampvalg om fem pladser i 

skolebestyrelsen, og resultatet betyder, at nyvalgte 

forældrerepræsentanter pr. 1. august 2022 er: 

Louise Pedersen, Malene Wiese Madsen, Tine Obel 

Schmidt, Nils Lehner Gottlieb og Bodil Ipsen. 

 

Lotte og Tine vil invitere de nyvalgte 

forældrerepræsentanter til et introduktionsmøde. 

 

5. Den nationale elevtrivselsmåling  

 

De pædagogiske ledere fremlægger resultater, 

refleksioner og fremadrettede indsatser på 

baggrund af deres møder med skolens 

årgangsteams. 

Skolens elever i 0.-9. klasse har i perioden januar-

marts deltaget i den obligatoriske nationale 

trivselsmåling.  

 

Skolens pædagogiske ledere Anders og Louise har 

deltaget på de enkelte årganges teammøder for at 

drøfte resultater, refleksioner og fremadrettede 

indsatser. På mødet præsenterede de det 

overordnede resultat af disse læringssamtaler. 

 

Fokusområdet i samtalerne har været skolens 

læringsmiljøer og elevernes egen opfattelse af 

mestring, progression og de voksnes anerkendelse. 

Baggrunden for valget af især sidstnævnte 

fokusområde er, at elevernes opfattelser ligger 

under de faktiske forhold, det vil sige elevernes 

præstationer sammenlignet med elever på andre 

skoler. Skolens elever klarer sig med andre ord 

bedre, end de selv tror – og tror, at lærerne tror. 

 

Ledelsen havde forud for samtalerne med de 

enkelte teams formuleret spørgsmål til drøftelse. 

Derudover fik skolens årgangsteams til opgave at 

drage sammenligninger med sidste års målinger og 

vurdere årets indsatser. Desuden skulle hvert enkelt 

team overveje, hvordan teamet ville 1) inddrage 

eleverne og 2) inddrage/informere forældrene om 

resultater og indsatser. 

 

Tendenser: 

  

• Generelt er skolens elever glade for deres skole 

og deres kammerater, og de oplever tilpas 

støtte og inspiration fra deres lærere og møder 

en undervisning, som de synes er spændende. 

 • Desuden er der i medarbejdergruppen fokus på 

formativ feedback og synliggørelse af nåede 

mål for at hjælpe eleverne til en bedre 

forståelse af egen progression. 
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• Mellemtrin: Elever ikke lige så begejstrede for 

frikvartererne som eleverne i indskolingen. 

Håbet er, at det vil ændre sig med den 

planlagte investering i bedre faciliteter i den 

store skolegård. 

 

• Udskolingselever: I højere grad ondt i 

maven/hovedet. 

 

Skolebestyrelsen havde få uddybende spørgsmål til 

fremlæggelsen og tog den til efterretning. 

 

6. Skolebestyrelsens deltagelse på det nye 

skoleårs første forældremøde. Hvem deltager 

hvor? Og hvad skal indholdet være? 

 

Skolebestyrelsens forældrerepræsentanter vil gerne 

præsentere bestyrelsens arbejde på 

forældremøderne i starten af næste skoleår og ved 

af erfaring, at dette skal planlægges tidligt – også 

selvom bestyrelsen ser anderledes ud pr. 1. august 

2022. 

 

Morten sender info om de nyvalgte 

forældrerepræsentanter til Malene, som på mødet 

lovede at lave et udkast til en oversigt over 

kontaktpersoner for de forskellige årgange samt 

komme med forslag til præsentation af SB på 

forældremøderne. 

 

Samtidig vil ledelse og medarbejderrepræsentanter 

internt opfordre årgangsteams til at tage fat i 

skolebestyrelses-kontaktpersonerne, når der skal 

kalenderlægges forældremøder. 

 

7. Budgetopfølgning 

 

Lotte gav en status på skolens og SFO’ens budget, 

som begge ser ud som forventet. 

 

P.t. ser det ud til, at SFO’en får et underskud på 

208.000 kroner. Underskuddet ventes imidlertid at 

blive større, da SFO’en er ved at planlægge 

forbedringer af ude-/indemiljøet. SFO’en skal dog 

også nedbringe et akkumuleret overskud. 

 

P.t. kalkulerer skolen med et underskud på 2 

millioner kroner – på grund af flere planlagte 

renoveringer og forbedringer af de fysiske rammer 

og indførsel af co-teaching i undervisningen. 

Ligesom SFO’en skal skolen nedbringe et 

akkumuleret overskud, og årets underskud er derfor 

nøje planlagt. 
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8. Meddelelser fra:  

• Formand 

• Skoleledelse  

• Øvrige 

 

• Formand: 

o Lotte og Tine har været til dialogmøde med 

rådmanden – med overskriften ’Bredere 

børnefællesskaber’. Tine har efterfølgende 

været i dialog med rådmand og direktør, 

idet hun har påpeget forbedringsmuligheder 

i forhold til dialogmøderne. 

o Tine skal i slutningen af juni til 

opfølgningsmøde vedrørende Rundhøj 

Torvet, hvor også skolebestyrelsen har et 

ønske om et andet æstetisk udtryk. 

 

• Skoleledelse: 

o Pressen har bedt om aktindsigt i antallet af 

elever, der har aflagt prøver på særlige 

vilkår. Som andre skoler har Rundhøjskolen 

returneret tal, der viser, at skolen kun 

indstiller ordblinde elever eller elever med 

funktionsnedsættelser til prøvetagning på 

særlige vilkår. Dog har skolen ikke kunnet 

finde og sende tal for prøver i 2016, og det 

har skolen også måttet redegøre for. 

o Lotte orienterede desuden om et 

datasikkerhedsbrud: Skolen er blevet gjort 

opmærksom på, at det er brud på GDPR-

lovgivningen at vise elevernes fødselsdage 

på infoskærmen i forhallen. Derfor viser vi 

ikke længere fødselsdage hér. 

o Lotte fortalte desuden, at ledelsen fortsat er 

i gang med planlægning og organisering af 

kommende skoleår – og samtidig er med i 

gang med flere ansættelser. Og Anders 

indskød, at hvis nogen kender en 

fransklærer, er han meget interesseret i at 

høre nærmere. 

 

• Øvrige:  

o Louise har indsamlet 15 sponsorgaver til 

’Rundhøj løber’.  

 

9. Evt. og punkter til kommende møder Tine takkede Mariam, Rasmus og Søren for deres 

indsats i skolebestyrelsen, mens Lotte overrakte 

dem hver en gave som tak fra skolen. 

 

 
Kommende punkter:  

Rundhøjskolens udearealer 


